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Jednání akademické obce zahájil předseda AS JU ZF doc. Ing. Pavel Ondr, CSc. a vyzval jednotlivé 

funkcionáře ZF k přednesení příspěvků. 

Následně vystoupili: 

prof. Ing. Miloslav Šoch, CSc., dr. h. c. - děkan ZF 

Naplnění bakalářských oborů je dobré, jsme 3 fakulta na škole, špatná je bohužel prostupnost do 

magisterských oborů. Do budoucna návrhy nových specializací – např. včelařství, dálkové studium pro 

mechanizaci apod. Malý počet respondentů je ve studentském hodnocení výuky – možné řešení – zadat 

studentům při přihlášení k zápisu do dalšího semestru i hodnocení výuky. Je nutné také získat více 

kvalitní praxe pro studenty. Uplatnění studentů následně v zaměstnání je dobré. 

Výzkum a publikační činnost – podáno hodně grantů, úspěšnost zatím malá, fakultě pak chybí RIV body 

– největší slabina naší akademické obce. Při úpravě pavilonů došlo k vybavení fakulty novými přístroji 

a výsledky zatím neodpovídají vloženým investicím. 

Nový zákon o VŠ – přináší změny ve vnitřní struktuře, nový systém řízení, mzdový předpis, 

přerozdělování prostředků a také velký  nárůst administrativy. 

 

Ing. Karel Suchý, Ph.D. - proděkan pro pedagogickou činnost 

Informace o počtech studentů ZF pro rok 2017. 1. ročník bakalářského studia 338 studentů (v roce 2016 

– 416 studentů), 1. ročník magisterského studia 178 studentů (v roce 2016 – 241 studentů). Propadovost 

mezi 1. a 2. ročníkem nad 50%.  

 

prof. Ing. Martin Křížek, CSc. - proděkan pro vědu a výzkum 

Přenesl porovnání ZF JU, fakulty agrobiologie, potravinářských a přírodních zdrojů ČZU Praha a 

agronomické fakulty MZLU Brno - výkon přepočtený na počet pracovníků - ČZU první, ZF JU druhý, 

MZLU třetí. 

Úspěšnost v podávaných grantech - NAZV 8% a GAJU 30%. 

 

Ing. Zdeněk Štěrba, Ph.D. - proděkan pro rozvoj 

Vystoupil s problematikou udržitelnosti projektu modernizace A, C, D, E. 



Dále informoval o OPVVV – rozvoj DSP, výzva na rok 2018 nebude vypsáno (nebyl kladně 

hodnocen). 

Poslední Rychlo výzva OPVVV je zacílena na rozvoj výuky BC a MGR – učebna na budově J a 

obnova PC a dataprojektorů na učebnách. 

 

 

doc. Ing. Petr Konvalina, Ph.D. - proděkan pro vnější vztahy 

Vyhodnotil výjezdy DSP do zahraničí pro rok 2017  - výjezd 14 studentů, pro rok 2018 možno vyslat 

obdobné množství studentů. 

Konstatoval nové spolupráce ZF se zahraničními partnery a možnosti programů CEEPUS, 

ERASMUS+ 

IT oddělení – obnova PC – veřejná soutěž na nákup, upgrade webových stránek. 

 

doc. RNDr. Petr Bartoš, Ph.D. - proděkan pro kvalitu 

Pohovořil o novele VŠ zákona (č. 137/2016 Sb.) - nový systém akreditací studijních oborů. 

Nově vzniká Národní akreditační úřad pro vysoké školství – instituciální akreditace na 10 let. 

VŠ je hodnocena formou sebehodnotících zpráv – vzniká Rada pro vnitřní hodnocení. 

Příprava sebehodnotící zprávy fakulty – 30. 11. 2017 projedná VR ZF JU. 

 

Mgr. Michal Marušák - tajemník fakulty 

Podal informaci o vyplacení 13. plat ve výši 50% v termínu do konce roku 2017 

Zatím je nejasné financování vysokých škol, další nejasnosti jsou zatím v přerozdělování peněz 

v rámci univerzity. 

Nový mzdový předpis – stejné procentuální přidání všem. 
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